
 

  
 

 

                                                                                              GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNINGEN I TREKRONER   

 

Referat af GF Grønningens generalforsamling d. 20.03.24 

 

 

Tilstede:  127, 129, 131, 159, 175, 137, 149, 199, 195, 167 og 155. 

Fuldmagter: 133 og 141 

 

  1   Valg af dirigent:   

       Nicolai blev valgt og konstaterede at indkaldelsen til generalforsamlingen både var  

       lovlig indkaldt og med 11 husstande samt 2 fuldmagter også beslutningsdygtig. 

 
2 Valg af referent. 

Elsebeth blev valgt. 
  
3 Beretning fra formanden – Året der gik 

 
Kasper gennemgik formandens beretning: 

 
- Der har været afholdt 2 havedage i 2023 hæk mod villavejen.   
- Vi har lavet en affaldsstation ud for nr. 127.  Her står samtlige skabe til farligt 

affald samt et par containere, der er flyttet fra en overfyldt affaldsstation. 
- Alle opfordres til, ikke at overfylde containerne, men finde en anden container 

på vores grund. 
- Nye havedage i 2024 bliver d. 21. april og d. 22. september. 

 
 

Have udvalget: 
 
Have udvalget : Udvalget er udvidet med 50 %, således at det nu består af 
Kasper nr. 127 og Andres nr. 139.  Udvalget vil i den nærmeste fremtid, søge 
om midler i en pulje i kommunen til fremme af områder med ” Vild med vilje-
planter”.  Planen er, at så planter på arealet ml række A og B.  

 
      
 
4 Beretning og godkendelse af Årsregnskab 2023 

Se bilag udsendt med indkaldelse til generalforsamlingen. 
Banken har ved en revision opdaget, at GF Grønningen gennem flere år  ikke har 
været opkrævet et årligt beløb som foreningskunde. Fremover skal vi betale 1250 
kr. årligt. Beløbet blev trukket første gang d. 1.12.23 
Regnskabet blev godkendt med alle stemmer. 
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5 Indkomne forslag  

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen forslag. 
 
 
6 Budget for 2024 

Budget 2024 blev fremlagt (se bilag).  
 
Generalforsamlingen foreslår at sætte kontingentet til 6.000 kr.  
Forslaget blev vedtaget enstemmigt. 

 
 

7 Valg til bestyrelsen og valg af formand  
-     Kasper Bruun nr. 127 var på valg  
-     Morten Bryde Ulrich 
-     Nicolai Devantier  

nr. 129 var på valg 
nr. 131 var på valg 
 

                Alle tre blev genvalgt. 
 
 
8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

- Der skulle ikke vælges en ny suppleant 
      

9. Valg af revisor 
- Der skulle ikke vælges revisor 

 
10.    Eventuelt: 

 
- Norlys er blevet kontaktet mht. de knækkede fliser og den ødelagte 

græsplæne, de har efterladt sig efter opgravning til fibernet.  
De har ikke rigtig responderet på noget af det. 

                Vi blev enige om, at vi selv sår noget græs på en havedag. 
 

- Katte: det er et problem, at katte larmer meget tidlig om morgenen og vækker 
folk. Ligeledes er det et problem med katte-efterladenskaber i div haver.  
 
Vi gør opmærksom på at katte i flg. loven, skal holdes inde på egen matrikel.  

 
 


